
 Protokoll 

GOF:s Ungdomsledarkonferens 2024-09-02 
- 

 

 

Plats: Digitalt, 18:30-20:30 

 
Närvarande klubbar:  
Anders Agnvall (IK Uven, ordförande) 
Per Persson (Herkules FK, sekreterare) 
Patrik Johansson (Lerums SOK, ledamot) 
Daniel Hägerstrand (Kungälvs OK, ledamot) 
Mats Strandhagen (GMOK) 
Ida Hördegårdh (IFK Göteborg) 
Tobias Andersson (Göteborgs Skidklubb) 
Sara Lydmark (Sjövalla FK) 
Metta Uneman (OK Alehof) 
Sofia Brockmark (Mölndal Outdoor, GOF styrelse och kontaktperson för ungdomsgruppen) 
Niklas Wallström (Sävedalens AIK) 
Hanna Persson (GMOK) 

Ulf Nilsson (Utby IK) 
Per Rosen (IK Uven) 
Desiré Rex (OK Landehof) 
Cecilia Engdahl (Frölunda OL) 

1 – Mötet öppnas 
Ordförande Anders Agnvall öppnade mötet. Alla presenterade sig. 

2 – Närvaro 
Se ovan.  

3 – Föregående mötesprotokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll. 

4 – Organisation 
Styrgruppen 2024 

   

Ordförande Anders Agnvall IK Uven 

Sekreterare Per Persson FK Herkules 

Ledamot Daniel Hägerstrand Kungälvs OK 

Ledamot Patrik Johansson Lerum SOK 

 

5 – Ekonomi 
Diskuterades inte på detta mötet 

6 – Vårserien 2024 
             

Statistik för deltagande i färgklass och löptider för 2022, 2023 och 2024 presenterades nedan. 
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Det är svårt att dra helt entydiga slutsatser på grund av variationer mellan etapper och variationer i 

deltagarantal etc., men på det stora hela verkar förändringarna vara i linje med vad som vi försökte uppnå.  

 

Till mötet i november så presenterar vi hur vi landade mot målet att nå 50 minuters mediantid i HD16 och 45 

minuters mediantid i HD14.   

 

Inför mötet hade 11 st klubbar svarat på enkäten som skickades ut. 

 

Länk till svaren på enkäten finns här: 

https://www.dropbox.com/scl/fi/ts88lhxaxhv494h1j7tuo/Sammanst-llning-v-rserieenk-

t.xlsx?rlkey=li9xi637ibrs1p35kofusukhm&st=c9zioxvu&dl=0 

 

En sammanfattning av svaren finns nedan: 

 Vad anser ni är det främsta syftet med vårserien? 
Att få ungdomar att börja tävla. Komma ut till andra platser och träffa andra orienterare. 

 Vilken tycker ni är den främsta målgruppen för vårserien? 
Främst förstagångstävlare, men även viktig för mer erfarna ungdomar. 

https://www.dropbox.com/scl/fi/ts88lhxaxhv494h1j7tuo/Sammanst-llning-v-rserieenk-t.xlsx?rlkey=li9xi637ibrs1p35kofusukhm&st=c9zioxvu&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/ts88lhxaxhv494h1j7tuo/Sammanst-llning-v-rserieenk-t.xlsx?rlkey=li9xi637ibrs1p35kofusukhm&st=c9zioxvu&dl=0
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 Hur upplever ni svårighetsgraden i de ordinarie tävlingsklasserna? 

Bra som det är, ojämn, för svårt i vissa klasser – tex. vit, gul. Någon klubb tyckte att alla 

klasser är för svåra. 

 Hur fungerar färgklasserna som komplement till de ordinarie tävlingklasserna med avseende på 

svårighetsgrad? 

Färgklasserna är bra, men det är svårt att få ungdomarna att anmäla sig i dem. Det blir 

problem med priser till patrullöpare eftersom slumpen avgör vem som får bäst tid. 

 Anser ni att de öppna klasserna, färgklasserna och tävlingklasserna tillsammans erbjuder ett 

tillräckligt utbud av klasser? 

Ja, men mycket lätt tenderar att bli en för stor klass? 

 Hur anser ni att de senaste årens förändringar (tillägg av färgklasser och ändrade banlängder) har 

påverkat vårserien? 
Till det bättre. 

 Anser ni att vårserien, i sin nuvarande utformning, fyller sitt syfte? 

Ja! Viktigt med bra kvalitet på arrangemangen. Undvik väntetider mm. 

 Skulle ni vilja se några förändringar av vårserien? Vilka? 

Skippa patrullöpning i färgklasserna. 

Undvika sena vardagkvällar. 

Undvik vardagar. 

Bra med varierande veckodagar 

 Övriga kommentarer 
 Viktigt med kvalitet i banläggningen - undvik nya banläggare 

Sprintdstanser: Regelöverträdelser sker ibland som kanske inte fångas upp. Kan bli snack i efterhand 

 när man ser på livelox hur andra gjort. Många kan inte sprintreglerna tillräckligt bra och det kan  

 behövas kontrollanter på nyckelplatser längs banan. 

Bra med blandning mellan helg och vardag. 

För DH16 behöver kartskalan vara 1:10 000. Det är dumt att inte erbjuda dem tävlingsträning på rätt 

 kartskala 

Inget krav på att det måste vara samma upplägg som vanliga tävlingar. Nya idéer om vad tävling är 

 (tex fjärliar, slingor etc)  (som skidor). 

 

- Konklusionen var att förändringar som genomförts har varit bra. Det finns fortfarande vissa 

etapper och banor som blivit onödigt svåra. För att hitta en jämnare svårighetsgrad och 

komma bort från de tillfällen där banorna ser lagom svåra ut på kartan men är svårare i 

verkligheten så kan vi: 

- Utnyttja bankontrollanternas kompetens och se till att vi verkligen kontrollerar att karta och 

terräng stämmer överens och att stigar som är med kartan är tydliga i terrängen 

(stödsnitlsning) och att stigar som inte är med kartan inte ställer till problem i verkligheten. 

Det är bra att undvika att lägga de lätta banorna i allt för komplicerat stignät.  

- Kan man ha folk i skogen i områden där vi vet att stignätet är svårt? 
 

Mats upplever att arbetet med oerfarna banläggare som har en erfaren mentor i klubben har fungerat bättre.  

Kartskalan för HD16 (både ordinarie tävlingsklass och HD16 orange) skall vara 1:10 000 i både vårserie och 

ungdomsnatt. 

 

En annan diskussionspunkt var om man skall få springa patrull eller in inte i färgklass. Här fanns åsikter åt 

båda hållen och det bör fortsätta diskuteras, men det beslutades att tillåta patrull även 2025 och att 

Arrangörsklubbarna får titta på problematiken med priser och sammanställning och komma med ett förslag 

till förenklad tävlingsadministration. 
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Uppdaterad arbetsordning för vårserien är på gång och kommer att publiceras inom kort.  

7 – Vårserien 2025  
 
Mötet beslutade om följande datum för vårserien 2025. Arrangörerna lägger upp etapperna i Eventor snarast 
för att säkra att de får status av distriktstävlingar.  
 

 

8 – Sommarläger 11-12 år r 2024 
Sommarläger 11-12 år Sävedalen rapporterar 
Alla nöjda med lägret. Många ledare som var kvar från föregående år vilket var positivt. Inte så jättemånga 
deltagare, 70 barn (varav 16 från andra distrikt). Eknomin gick ihop en mer utförlig rapport kommer till 
november mötet.  

9 – Sommarläger 9-10 år 2024  
Sommarläger 9-10år GMOK 
Också ett lyckat läger, 28 barn deltog på lördagen och 20 barn på söndagen.  Unga ledare var uppskattade av 
barnen. 
 
Frågor:  
Skall GOF sköta faktureringen?  
10-årslägret började som en extra aktivitet på initiativ av enskilda klubbar under pandemin. Nu när det har 
körts fem år är det rimligt att det blir en ordinarie GOF aktivitet. 
Ett eller två tillfällen?  
Upp till arrangören, beroende på antal ledare, lokaler etc? 
Helg eller vardag? 
Helg är att föredra. 

10 – Ungdomsgruppen 
  
Desiré rapporterade från USM i Härnösand 45 st ungdomar med på resan. GOF tog totalt 4 guld, bästa USM vi 
gjort i alla fall på de senaste åren. Ungdomsgruppen fortsätter att växa. På GM på Gotland var vi 130 st. Även 
där hade vi stora sportsliga framgångar, med totalseger, men framförallt var resan och samvaron mycket 
uppskattad. Den 18-20 oktober är det dags för nästa resa till Daladubbeln. 
 
Börja gärna fundera på ledarkandidater till 2012 åringarna. Kontakta ungdomsgruppen om ni har några 
kandidater. 
 
13-16 års rapporteringen på Instagram fick mycket beröm. Det är många hemma som uppskattar att kunna 
följa GOF resorna på hemmaplan. 
 
 Mer information hittas på hemsidan: 

https://www.orientering.se/goteborg/ungdom/ungdomsgruppen-13-16/ 

https://www.svenskorientering.se/Distrikt/goteborgsorienteringsforbund/Ungdom/Ungdomsgruppen/
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11 – Ungdomsnatt 2024 

Tolered sammankallande klubb för 2024. 

Banlängderna har kortats med 500 m per klass i linje med vad som gjorts på vårserien (HD10 2, 

HD12 2,5, HD14 3, HD16 3,5). Svår 5 blir violett 3,5 

 

Mötet var av uppfattningen att det vore lämpligt att dela ut plaketter och pokaler på ungdomsnatt i 

linje med vårserien. Så 2024 vill vi att alla som springer minst två etapper får plakett och de tre bästa 

i varje klass får pokal. Det är fortsatt OK att dela ut priserna i efterhand. 

 

Banläggningen ligger bra till. Tolered och Landehof är i princip klara och Utby på spår.  

 

Inbjudan kommer upp på eventor i början av spetmeber och anmälan öppnar inom några veckor. 

 

Kartskala1: 10 000 till HD16. 

 

12 – Tränarutbildningar 

SOFTs nya upplägg med regelbundna kurser på utvalda orter presenterades. Göteborg är en ort med förslag 

på UTU/BTU varje år. Önskemål från mötet att utbildningarna sker i januari. Det behövs fler utbildare! 

 

GOFs ungdomsledarkonferens är missnöjda med att det är så många år sedan det senast erbjöds 

ungdomsledarutbildningar i Göteborgsområdet. Anders Agnvall och Hanna Persson skall jaga SOFT för att se 

vad vi kan göra för att det skall bli av utbildningar i Januari i år.  

13 – Arrangörsschema 
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Lägg in sammankallande inom parantes på arrangörsschema.  
 
På november mötet skall vi besluta om arrangörsklubbar för 2026. Är det någon som ser behov av 
förändringar mot de preliminära schemat ber vi er kontakta styrgruppen i god tid innan nästa möte.   

14 – Kommande ungdomsledarkonferenser 
2024-11-17 Heldag, fysiskt möte 
 
Förslag på tema till november 
Oringen – synlighet i Göteborg, hur skapa en bra upplevese för Göteborgsungdomarna? 
Fortsätta diskussionerna om vårserien 
Utbildning – ledarutbildning, internt och externt. Någon klubb som det fungerar bra för? 
Killar och tjejer, få med barn på tävlingar, i gemenskapen, könstillhörighet på tävling 
Introduktion om GOF junior verksamhet, bjud in föreläsare? 
Hur kan vi informera ungdomarna om kopplingen träning, mat, stress etc 
Hur få de som kommer på vårserien att komma på tävlingar, kan man ha höstserie som kan bygga på 
befintliga tävlingar? Andra lösningar? 
Kan vi hitta mer lekfulla alternativ till en vanlig tävling under 2025? 

Hur får vi de mindre och större klubbarna att utveckla sina verksamheter tillfördel för Göteborgs 

orienteringsungdomar. 

15 – Övriga frågor  
Sprint DM och Sprintstafett DM nästa år 
I år var sprint DM och sprintstafett DM på två olika dagar. Förslag för nästa år är det skall vara på samma dag. 

Vill vi ha det samma dag eller uppdelat på två dagar? En majoritet var nöjda med nuvarande upplägg, men vi 

tog inget beslut att vi skulle driva det, 

 

Rekrytering från skolor 

Kan GOF se till att vi informerar i skolorna om orientering (på liknande sätt som många andra sporter gör). 

Vissa klubbar jobbar mot skolorna på olika sätt. Mötet kom inte fram till något färdigt förslag, men det fanns 

ett intresse för att utveckla något koncept inom GOFs regi 
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Hur tänker klubbarna vid laguttagning till HD14? 

Sammanfattning från mötet var att vissa klubbar toppar DH14 lag ibland under vissa förutsättning medan andra 

sätter ihop jämnstarka lag. 

 

Hitta hem 

Hitta hem fortsätter i Backa i höst. Nästa år i Biskopsgården. 

16 – Mötet avslutas 
 
Sekreterare:   Per Persson 
Mötesordförande:  Anders Agnvall 

 
 
 
 


	1 – Mötet öppnas
	2 – Närvaro
	3 – Föregående mötesprotokoll
	4 – Organisation
	5 – Ekonomi
	6 – Vårserien 2024
	7 – Vårserien 2025
	8 – Sommarläger 11-12 år r 2024
	9 – Sommarläger 9-10 år 2024
	10 – Ungdomsgruppen
	11 – Ungdomsnatt 2024
	12 – Tränarutbildningar
	13 – Arrangörsschema
	14 – Kommande ungdomsledarkonferenser
	15 – Övriga frågor
	16 – Mötet avslutas

